
Dagsorden   23/6   
Deltagere:   Mads,   Mette,   Nina,   Jonas   og   Camilla   
Afbud:   Carina   og   Lars   
Referent:   Camilla   
  

Jonas   havde   indkaldt   til   et   møde,   da   han   allerede   havde   meddelt   til   administrator,   at   han   havde   
trukket   sig.   Dette   er   sket   inden,   at   den   nye   bestyrelse   havde   nået   at   konstituere   sig   selv,   og   der   
er   derfor   heller   ikke   fundet   en   næstformand.   Dertil   har   en   andelshaver   ytret   at   overtage   en   plads   
i   bestyrelsen,   men   dette   kan   dog   kun   ske,   hvis   vedkommende   vælges   på   en   generalforsamling.   
Det   er   derfor   besluttet,   at   der   afholdes   en   ekstraordinær   generalforsamling   i   august,   hvor   der   
kan   vælges   en   ny   bestyrelse.   Set   i   lyset   af   det   meget   lave   antal   opmødte   til   den   ordinære   
generalforsamling   d.   17/6-2021,   vil   den   kommende   ekstraordinære   generalforsamling   give   
mulighed   for   langt   flere   andelshavere   at   melde   sig   til   bestyrelsen.   
  

Dertil   snakkede   bestyrelsen   om   de   kommende   projekter.     
  


